
 

 

Medlemsmöte 22 september 2024 
Närvarande:  Marit Erikes, Sören Svensson, Helen Dragsten Ann Egnell, Evelina Blixt, Maria Svensson, 
Aloka Person, Ingrid Höglund. 

# Ordförande Marit Erikes öppnade mötet. 

# Maria Svensson valdes till justerare. 

# Mötet utlyst 4 veckor innan via medlemsutskick. 

# Diskussionsfrågor: 

   Inomhushall, ridklubbens gamla stall.  

   Önskemål kurser/ aktiviteter. 

   Funktionärer, hur får vi fler ? 

Inomhushall, fråga har väckts, och detta är framförallt en ekonomisk fråga. Vi håller diskussionen 
levande. 

Tävlingspsykologi, starta med föreläsning av t.ex Nina Svartberg. Styrelsen får arbeta vidare med 
frågan. 

Kursdag i belöning, Aloka gör ett förslag på detta och skickar till styrelsen/HUS 

Tävlingslydnad, önskemål om fortsättning för de som kommit lite längre. 

Temakvällar/ dagar, t.ex uppletande, spår. Viktigt med uppföljning av dessa. 

Funktionärer. 

Varje sektor ordnar funktionärer till ”sina” tävlingar/ aktiviteter. Skrivare, spårläggare, kök, inropare 
etc. 

Önskemål om ett infoblad att dela ut på kurser med tydlig information om funktionärsinsatser, 
varför alla behövs och vilka datum ( som vi har de stora insatserna) Ytterligare material som ex 
innehåller t.ex klubbens historia, vara funktionär, kursutbud/ aktiviteter mm. 

Medlemsbrev till nya (alla) medlemmar med bl.a våra fasta arrangemang där funktionärer behövs 
t.ex marknads och mörksuggeparkeringar. Betona vikten av att få in inkomster till bl.a underhåll, 
plogning av planer, utbildningar för våra instruktörer osv. Välkomstbrev till nya medlemmar. 

Dessa synpunkter skickas vidare till styrelsen och HUS. 

Ingrid Höglund mötessekreterare                                                           Marit Erikes mötesordförande  

Maria Svensson 


